
 
Keskustelu tuista festivaaleille ja suurimmille avustuksensaajille 
 
Kulttuuri- ja liikuntalautakunta 04.05.2022 § 25    
692/02.05.01.00/2022    
 
Valmistelija Kulttuuripäällikkö Ann-Sofie Isaksson, puh. 050 596 2601 
 etunimi.sukunimi@parainen.fi  

 
Kulttuuritoiminnan avustuksia koskevien ohjeiden uudistamisen yhteydessä 
käytiin keskustelua suurimmista avustuksensaajista ja siitä, miten näiden 
hakemusten kanssa jatkossa toimitaan. Samassa yhteydessä muun muassa 
taiteen perusopetukseen päätettiin myöntää kaksivuotisia avustuksia. 
 
Ennen ohjeiden uudistamista suurimpien festivaalien avustuksista tehtiin 
ehdolliset päätökset jo edellisenä syksynä. Päätökset olivat ehdollisia siltä osin, 
että niitä voitiin muuttaa, jos valtuusto teki avustuksiin rajuja leikkauspäätöksiä. 
Tämän toimintatavan syynä oli se, että festivaaleilla olisi enemmän aikaa 
ennakoida talouttaan ja että ne pystyisivät tilaamaan kantaesityksiä. 
 
Pandemian myötä keskustelu pantiin jäihin, koska festivaalien ja muiden 
avustuksensaajien oli erittäin vaikea suunnitella toimintaansa ja ne joutuivat jopa 
perumaan tapahtumiaan. Nyt voisi kuitenkin olla sopiva aika käynnistää tämä 
keskustelu uudelleen. 
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Päätösehdotus Kulttuuri- ja liikuntalautakunta nimeää muutaman edustajan käynnistämään 

yhdessä kulttuuripäällikön kanssa keskustelut suurimpien avustuksensaajien 
kanssa keskinäisistä tarpeista, toiveista ja kehittämismahdollisuuksista. 
 

Päätös Kulttuuri- ja liikuntalautakunta valitsi Tomas Jansénista, Marlena Laurénista ja 
Karl Nurrosta koostuvan työryhmän käynnistämään yhdessä kulttuuripäällikön 
kanssa keskustelut suurimpien avustuksensaajien kanssa keskinäisistä tarpeista, 
toiveista ja kehittämismahdollisuuksista. Myös kulttuuri- ja liikuntalautakunnan 
puheenjohtaja kutsutaan kaikkiin kokouksiin ja hän on mahdollisuuksien mukaan 
läsnä. 

 
Jakelu 


